
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 3/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 66/2000 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Καθορισμός ορίων και θέσεων 
μικροπωλητών της εβδομαδιαίας Λαϊκής 
Αγοράς Βέροιας. 

 
       Σήμερα 7 Φεβρουαρίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 3-2-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο αναπληρωτής Δημάρχου κ. 
Μενέλαου Ποτουρίδη και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών 
βρέθηκαν παρόντα  25 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Ι. Κουρουζίδης Κ.  Βαφείδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Δ. Ταχματζίδης Ν. Χαμαλής  
3. Μ. Γαβρίδης Β. Γιαννουλάκης  
4. Κ. Πουλασουχίδης Σ.  Παναγιωτίδης  
5. K. Aσλάνογλου Λ. Τσαβδαρίδης  
6. Α. Δελαβερίδης Θ.  Σιδηρόπουλος  
7. Δ.  Πέτκος Ε. Λευκοπούλου Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Κόλβατζης   Πάρεδροι 
9. Ε.  Λελεκάκης   -------- 

10. Κ. Γκαβαϊσές    
11. Γ. Ουρσουζίδης    
12. Σ. Γεωργιάδης    
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:  1) Κατά  τη  συζήτηση  της   υπ’  αριθ. 61/00  
14. Π. Πιτούλιας απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης και αποχώρησαν οι  
15. Α. Κεσίδης κ.κ. Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή και Π. Αγαθαγγελίδης. 
16. M. Σουμελίδης 2) Κατά    τη  συζήτηση   της   υπ’  αριθ.   62/00  απόφασης 
17. Α. Ταραλάς αποχώρησε  ο κ. Κ. Κόλβατζης. 
18. Χ.  Σκουμπόπουλος 3)  Κατά   τη   συζήτηση   της   υπ’  αριθ.   66/00  απόφασης 
19. Χ. Γεωργιάδης αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 
20. Ε. Σοφιανίδης 4)  Κατά   τη   συζήτηση   της   υπ’   αριθ. 67/00  απόφασης 
21. Ι. Ακριβόπουλος αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Κεσίδης, Ε. Σοφιανίδης. 
22. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 5)  Κατά   τη   συζήτηση    της   υπ’  αριθ. 89/00  απόφασης  
23. Ε. Κουκουρδής αποχώρησε ο κ. Χ. Μουτσιόπουλος. 
24. Γ. Μανακούλης  
25. Π. Αγαθαγγελίδης  

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 7ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 3-2-2000 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου κ. Μενέλαου Ποτουρίδη που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι με την αριθ. 54/94 απόφαση του, το Δημοτικό Συμβούλιο 
αποφάσισε την μόνιμη εγκατάσταση της Λαικής Αγοράς στην οδό Θερμοπυλών από 
τη γέφυρα μέχρι την οδό Ακροπόλεως. 

Με την ίδια απόφαση καθορίσθηκε ο αριθμός των θέσεων των μικροπωλητών και 
οι διαστάσεις τους ως εξής: 

  Α. Για τους 135 μικροπωλητές, χώρος εμβαδού 10 τ.μ η κάθε θέση, δηλ. 5μ Χ 2μ. 
Β. Για τους μεγάλους παραγωγούς 13 θέσεις εμβαδού 10 τ.μ. η κάθε μία, δηλ.  
5μ Χ 2μ 
Γ. Για τους μικρούς παραγωγούς 57 θέσεις εμβαδού 6 τ.μ. δηλ. 3μ Χ 2μ 
Με την  υπ’αριθ.Δ9γ 3573/18.11.99 απόφαση Νομάρχη Ημαθίας καθορίσθηκαν οι 
διαστάσεις των θέσεων στις Λαικές Αγορές Ν.Ημαθίας όπως παρακάτω: 
1.Βιομηχανικά – Βιοτεχνικά προιόντα. 
Μήκος 6μ και πλάτος 2.5μ (με διαδρόμους εκατέρωθεν) 
2.Προιόντα γης (εμπορικά) 
Μήκος 6μ και πλάτος 2.5μ (με διαδρόμους εκατέρωθεν) 
3.Προιόντα παραγωγικά (Αγρότες)   

Μήκος 5μ (με διαδρόμους εκατέρωθεν), με αναλογία εμπορικών και 
παραγωγικών αδειών 1 : 1 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δ.Σ. να αποφασίσει για τον 
καθορισμό των ορίων της Λ. Αγοράς  ως εξής: 

1. α. Από τη συμβολή της οδού Θερμοπυλών με την οδό Κόδρου, μέχρι τη 
συμβολή της οδού Θερμοπυλών με την οδό Ακροπόλεως. 
β. Από την αρχή της οδού Τραπεζούντος μέχρι τη συμβολή της με την οδό Αμισσού. 
γ. Από τη συμβολή των οδών Θερμοπυλών και Τσελέπογλου, μέχρι τη συμβολή των 
οδών Τσελέπογλου και Ζεύγου. 
2.   Για τον εκ νέου καθορισμό των διαστάσεων των θέσεων των μικροπωλητών, ως 
εξής: 
α. Έμποροι βιομηχανικών προϊόντων σε 11 τ.μ. ( 5,5 μ Χ 2μ) 
β. Έμποροι προϊόντων γης και μεγάλοι παραγωγοί σε 11 τ.μ. ( 5,5 μ Χ 2μ ) 
γ. Μικροί παραγωγοί 5 τ.μ. ( 2.5 Χ 2) 
3. Για τον εκ νέου καθορισμό θέσεων των μικροπωλητών. 
α. Έμποροι  Βιοτεχνικών προϊόντων θέσεις 135. 
β. Έμποροι και Παραγωγοί  προϊόντων γης  135. 

Η είσοδος των συμμετεχόντων στην Λαϊκή Αγορά, θα γίνεται το πρωί της ημέρας 
που γίνεται η Λ. Αγορά. 

Ο καθορισμός των θέσεων του κάθε πωλητή, που θα έχει την αντίστοιχη άδεια 
από το Τμήμα Εμπορίου, θα γίνεται από την Δημαρχιακή Επιτροπή. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Ποτουρίδης αναπληρωτής Δημάρχου: Η απόφαση του Νομάρχη ορίζει ότι οι 
έμποροι  και οι παραγωγοί μπορούν να εισέρχονται στη λαϊκή αγορά το προηγούμενο 
απόγευμα. 
 Είναι ζητήματα τα  οποία θίγουν την παρούσα κατάσταση της λαϊκής αγοράς 
της πόλης μας. Πρέπει ν΄ αποφασίσουμε γι αυτά. 
 Ήρθα σ' επαφή με τα σωματεία  πωλητών στη λαϊκή αγορά και συμφωνούν με 
την πρόταση αυτή. Έχουν μόνο μία διαφορετική θέση ως προς το μίσθωμα, το οποίο 
έχει καθοριστεί και δεν είναι θέμα της παρούσης. 



 Είναι εδώ παρόντες. Αν γίνεται να τους δοθεί ο λόγος μήπως θέλουν να 
προσθέσουν κάτι ακόμα. 
 Ζέρβας Χρ. εκπρόσωπος πωλητών αγορών Ν. Ημαθίας: Υπάρχουν κάποια 
αιτήματα τα οποία δεν μπορούμε να λύσουμε. 
 Πρόεδρος :Η συζήτηση αφορά τον καθορισμό των ορίων της λαϊκής αγοράς. 
Θα  παρακαλούσα τα αιτήματα να τα υποβάλλετε εγγράφως γιατί είναι άλλο θέμα και 
θα τα συζητήσουμε σε άλλο συμβούλιο. 
 Ζέρβας Χρ.: Για τα όρια συμφωνούμε. Τα υπόλοιπα θέματά  μας θα τα 
βάλουμε σε επόμενο συμβούλιο. 
 Πρόεδρος : Υπάρχουν ερωτήσεις ; 

Πουλασουχίδης :Πάλι έχουμε  αλλαγές   στο θέμα των  λαϊκών αγορών και 
πιθανόν να περάσουν στην αρμοδιότητα των Ο.Τ.Α. 
 Πόσο μπορούμε να διαφοροποιήσουμε εμείς τις διαστάσεις που καθόρισε η 
Νομαρχία; 
 Ποτουρίδης :Έκλεισα ένα ραντεβού με τον κ. Διούδη γι΄ αυτό το θέμα. Οι 
θέσεις όμως είναι προκαθορισμένες και υπάρχει ένα κατεστημένο στην αγορά. Αν 
σήμερα καθορίσουμε καινούριες θέσεις, φέρνουμε τα πάνω κάτω. Θα έχουμε εξαρχής 
μοίρασμα θέσεων,  κάτι  που δεν το θέλουν ούτε οι έμποροι ούτε οι παραγωγοί.. 
 Δεν μπορούν να  χωρέσουν και οι 135 με μεγαλύτερες  διαστάσεις σ' αυτόν 
τον χώρο που έχουμε. 
 Πρόεδρος :Ορίστε τοποθετήσεις. 
 Σκουμπόπουλος :Κε πρόεδρε, έπρεπε ν' αφήσετε τον εκπρόσωπο να εκθέσει 
τα αιτήματα του σωματείου τους. 
 Έχω ένα έγγραφο που μου έφερε το σωματείο πωλητών λαϊκών αγορών και 
βάζουν μία σειρά από ζητήματα. Δεν πρέπει να είμαστε υπερήφανοι για την λαϊκή  
αγορά που έχουμε. Έγιναν πολλές προσπάθειες να βρεθεί ο κατάλληλος χώρος για να 
κάνουμε μία οργανωμένη λαϊκή αγορά και όχι παζάρι μέσα στους δρόμους. 
Διατέθηκαν πολλά εκατομμύρια για να γίνει χώρος λαϊκής αγοράς. Αυτός ο χώρος 
είναι εγκατελειμμένος. Πότε θα τελειώσουν οι διαδικασίες απαλλοτρίωσης και των 
άλλων κτισμάτων για να μεγαλώσει η λαϊκή αγορά; Τι γίνεται με όσους έρχονται 
παράνομα στη λαϊκή αγορά; Πως γίνεται ο έλεγχος; Όλα αυτά τα θέματα πρέπει να 
μας απασχολήσουν. 
 Νομίζω ότι το δικαίωμα της λαϊκής αγοράς είναι πολύ μεγάλο. Θα πρέπει να 
μας απασχολήσει. 
 Πρόεδρος :Κε Σκουμπόπουλε, θεώρησα ότι κάνατε μία εισαγωγή για να 
έρθετε στο κυρίως θέμα. Αυτό που δεν επέτρεψα να γίνει πριν, το κάνατε εσείς.  
 Υπήρξε μία δέσμευση δική μου ότι θα το συζητήσουμε, εφόσον υπάρχει αυτό 
το έγγραφο. 
 Θα παρακαλούσα να περιοριστείτε στο θέμα της ημερήσιας διάταξης. 
 Ταχματζίδης :Διαδικαστικά. Η παρατήρηση αυτή δεν γίνεται στο τέλος της 
τοποθέτησης του ομιλούντος ,αλλά στην αρχή. 
 Σκουμπόπουλος :Είμαι εντός θέματος. Σήμερα μεγαλώνουμε τα όρια της 
λαϊκής αγοράς και δίνουμε παραπάνω άδειες. 
 Αύξηση των θέσεων εισηγείται ο κ. αντιδήμαρχος, δεν πρέπει να 
τοποθετηθούμε γι αυτό; 
 Γιατί να μεγαλώσουμε τα όρια ; Δεν πρέπει να σκεφθούμε και τα μαγαζιά της 
αγοράς; Που ήμουν εκτός θέματος; 
 Πουλασουχίδης :Η εισήγηση προτείνει να παραμείνουμε στα ίδια όρια και να 
μην αποδεχθούμε τις διαστάσεις που προτείνει η Ν.Α., για να  μπορέσουμε να 
καλύψουμε τις απαιτήσεις που υπάρχουν για τις θέσεις. 



 Η αλλαγή που έγινε το 1995 στο νομικό καθεστώς, επιχειρήθηκε να 
εφαρμοστεί το 1999 και δημιουργεί πάρα πολλά προβλήματα. Πιστεύω ότι πολύ 
γρήγορα θα επανέλθουμε στο παλιό καθεστώς που την ευθύνη λειτουργίας των 
λαϊκών αγορών την είχαν οι ΟΤΑ.. 
 Η  Ν.Α. που έχει την  ευθύνη για όλες τις λαϊκές αγορές του Νομού  Ημαθίας 
πιστεύω ότι εφαρμόζει  άλλα μέτρα κι άλλα σταθμά, για άλλες λαϊκές αγορές κι 
εστιάζει το ενδιαφέρον   για το Δήμο Βέροιας. Στο Δήμο Βέροιας έχουμε τάξη και 
οργάνωση στην λαϊκή αγορά. 
 Βέβαια ο χώρος που έχουμε  σήμερα δεν είναι ο πλέον κατάλληλος. Κόβει ένα 
μεγάλο τμήμα της Βέροιας, συγκοινωνιακά, από την υπόλοιπη Βέροια κάθε Τρίτη. 
Έτσι επιβαρύνει δρόμους μεγάλης κυκλοφορίας. Επίσης δεν διευκολύνει την 
πρόσβαση των δημοτών στην λαϊκή αγορά. 
 Η Λαϊκή αγορά είναι ένας χώρος που απευθύνεται ο πολίτης των χαμηλών 
οικονομικών στρωμάτων αλλά και γιατί εκεί βρίσκει κανείς φθηνά και φρέσκα 
προϊόντα. 
 Θα ήθελα να προτείνω να διευκρινιστεί το καθεστώς λειτουργίας των λαϊκών 
αγορών γιατί είναι νεφελώδες. Αυτή τη στιγμή υπάρχει μια εγκύκλιος του τμήματος 
Εμπορίου η οποία λέει ότι η αρμοδιότητα είναι της Ν.Α. και μία άλλη που ήρθε από 
την περιφέρεια που λέει  ότι η αρμοδιότητα ανήκει στους ΟΤΑ. 
 Ψηφίζω την πρόταση του αντιδημάρχου όσον αφορά τις θέσεις και τα όρια. 
Δεν έχουμε τη δυνατότητα να βγούμε έξω από τα όρια που είμαστε σήμερα, γιατί θα 
δημιουργηθεί πολύ μεγαλύτερο πρόβλημα. 
 Περιμένω από την υπηρεσία και την Κυβέρνηση να δουν τα προβλήματα που 
δημιουργούνται από τις λαϊκές αγορές για να μπορούμε κι εμείς σαν Δ.Σ. να τα 
λύσουμε . 
 Ποτουρίδης: Σε ότι έχει σχέση με τον έλεγχο των παρανόμων πολιτών, αυτό 
αφορά τα αρμόδια όργανα. Η δημοτική αστυνομία βγαίνει και κάνει  έλεγχο αλλά δεν 
φθάνει μόνο αυτή. Έχω κάνει συζήτηση με τον Υπουργό για την αστυνομική κάλυψη 
της Λαϊκής Αγοράς. Μου υποσχέθηκε ότι θα το συζητήσει με τον Διευθυντή της 
Αστυνομικής Διεύθυνσης της πόλης μας.  Θα τον  επισκεφθώ κι εγώ μετά την 
παρούσα απόφαση.  

Σε ότι έχει σχέση  με τους ξένους και τους αθίγγανους. Τελευταία έρχονται 
στη Λαϊκή Αγορά με την έγκριση της Ν.Α. Αυτό θέλουμε να προφυλάξουμε και δεν 
θα επιτρέψουμε να  δίνονται οι άδειες από τη Ν.Α. Δεν νοείται πωλητές 
βιομηχανικών προϊόντων από την Ξάνθη να έχουν εμπορική δραστηριότητα στη 
Βέροια. Δεν προσφέρουν τίποτα στην πόλη.  Ίσα - ίσα συμπιέζουν το εισόδημα των 
πωλητών Λαϊκών  Αγορών και των κατ/των της  πόλης. Γι αυτό επιμένουμε, η Δ.Ε. 
να καθορίζει ποιος θα μπεί σε ποια θέση. 

Πρόεδρος : Εγκρίνει το σώμα; 
Σύμβουλοι: Ναι. 

 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 3-2-00 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου κ. Μενέλαου Ποτουρίδη. 
2.- Την με αριθ. 54/94 απόφασή του. 
3.- Την με αριθ. Δ9γ 3573/18-11-99 απόφαση Νομάρχη Ημαθίας. 
4.- Το με αριθ. πρωτ. Δ9γ 4049 έγγραφο του τμήματος Εμπορίου προστασίας 
καταναλωτή της Ν. Α. Ημαθίας. 
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 31 και 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 



 
Αποφασίζει Ομόφωνα 

 
 Α) Καθορίζει τα όρια της εβδομαδιαίας Λαϊκής Αγοράς Δήμου Βέροιας ως 
εξής: 
1. Από τη συμβολή της οδού Θερμοπυλών με την οδό Κόδρου, μέχρι τη συμβολή 

της οδού Θερμοπυλών με την οδό Ακροπόλεως. 
2. Από την αρχή της οδού Τραπεζούντος μέχρι τη συμβολή της με την οδό Αμισσού. 
3. Από τη συμβολή των οδών Θερμοπυλών και Τζελέπογλου, μέχρι τη συμβολή των 

οδών Τζελέπογλου και Ζεύγου. 
 Β) Καθορίζει τις διαστάσεις των θέσεων (πάγκοι) στην εβδομαδιαία Λαϊκή 
Αγορά Δήμου Βέροιας ως εξής: 
1. Για τους εμπόρους βιομηχανικών προϊόντων σε 5,5μ Χ 2μ (11 τ.μ.).  
2. Για τους εμπόρους προϊόντων γης και μεγάλους παραγωγούς σε 5,5μ Χ 2μ (11 

τ.μ.). 
3. Για τους μικρούς παραγωγούς σε 2,5μ Χ 2μ (5 τ.μ.). 

Γ) Καθορίζει εκ νέου τον αριθμό θέσεων των μικροπωλητών, ως εξής: 
1. Για τους εμπόρους βιοτεχνικών προϊόντων σε θέσεις 135. 
2. Για τους εμπόρους και παραγωγούς προϊόντων γης σε θέσεις 135. 

Δ) Η είσοδος των συμμετεχόντων στην εβδομαδιαία Λαϊκή Αγορά και η 
κατάληψη του χώρου θα γίνεται το πρωί της ίδιας ημέρας που λειτουργεί η Λαϊκή 
Αγορά. 
 Ε) Ο καθορισμός των θέσεων του κάθε πωλητή, που θα έχει την αντίστοιχη 
άδεια από το Τμήμα Εμπορίου – Προστασίας Καταναλωτή, θα γίνεται από την 
Δημαρχιακή Επιτροπή. 
 Κάθε διάταξη προηγούμενης απόφασης που αντίκειται στις διατάξεις αυτής 
της απόφασης καταργείται. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   66 / 2000 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 I.  Kουρουζίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ.  Ταχματζίδης Χ. Γεωργιάδης 
 Μ. Γαβρίδης Ε.  Σοφιανίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ.  Πουλασουχίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Δ.  Πέτκος Ε. Κουκουρδής 
 Κ. Κόλβατζης Γ.  Μανακούλης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Κ. Γκαβαϊσές   
 Γ. Ουρσουζίδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Α.  Κεσίδης   
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Ακριβές απόσπασμα 
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Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΜΕΝΕΛΑΟΣ  ΠΟΤΟΥΡΙΔΗΣ 
 
 


